
Kanal 17:on   
Kolarhagens infokanal hittar du på 

S09 eller 161,25 Mhz  i din TV-apparat 

Se på info och bilder på badrum 

   
N R 2 M A R - A P R 2 0 1 0 I N F O R M A T I O N S B L A D F Ö R  

V Ä S T E R Å S H U S N R 1 7 K O L A R H A G E N 

Du vet väl att du även kan läsa För 17:on på 

www.kolarhagen .se  

Ordförande har ordet  sid4 

Nya medlemmar sid4 

Stämmobeslut ang. §30 sid2 

Stämmobeslut ang. §30 sid3 

I d e tta numme r av För 17:on ! 

Hej alla medlemmar! 

Gå r d s f e s t e n ä r d e n 

3 juni 

Du k o m m e r v ä l ?  

http://www.kolarhagen
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Informationsbladet För 17:on vänder  

sig till medlemmarna i brf Kolarhagen.  

Redaktör  Ulf Holgersson  

Tel. 149811  

E-post: brfkolarhagen@tele2.se 

Hemsida: www.kolarhagen.se   

Nya medlemmar mars-april. 

Sirpa och Conny Wennerström 

Jane och Kjell Åkerlund 

Jörgen och Kaj Olsen 

Jimmy Gustavsson 

Niklas Berggren 

Inga Söderling 

Engin Kartal 

Armin Avdic 

Sofie Björk 
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Ordförande har ordet! 

Tid för förändringar?  

S tyrelsen har sagt upp samtliga avtal med Riksbyggen och de upphör gälla 31 mars 2011. Styrelsen 
har för avsikt att göra en ny upphandling med fler anbudsgivare på det avtal med tjänster vi köper från 
Riksbyggen idag. Det är ett sätt att försöka få ner utgifterna totalt så mycket som möjligt för föreningen.  

Ett annat sätt att minska på utgifterna är att göra som de flesta andra föreningar, dvs att ta betalt för vissa 
tjänster som tidigare varit gratis för oss i Kolarhagen. Alla medlemmar fick de inkomna motionerna samt 
det hänskjutna ärendet från styrelsen angående §30 i sina brevlådor före årsstämman. Vi har genom åren 
haft en utomordentligt hög service vid minsta problem utan att det kostat den enskilde något. De flesta 
föreningar följer §30 helt enligt stadgarna men jag och styrelsen för Kolarhagen vill fortfarande göra vissa 
undantag som vi anser är skäliga. Dessa undantag godkändes av årsstämman och styrelsen har nu att 
följa detta beslut. På mittuppslaget kan Du läsa om vad som kommer att debiteras Dig som medlem. Det 
varierar med att vi ibland får betala för arbetet, ibland materialet och ofta båda delarna. Styrelsen har be-
stämt att §30 enligt det innehåll som stämman beslutat ska börja gälla från 1/7 2010.  

Vår största enskilda utgiftspost är värmen inklusive varmvatten vilket utgjorde 34% av driftskostnaden och 
uppgick till nästan 3,8 miljoner 2009. Förutom att vi naturligtvis inte ska slösa med varmvattnet och vär-
men så ska vi försöka att optimera värmesystemet. Vi kommer att ge Mälarenergi det uppdraget. 

De här tre sätten är för oss alla ett led bland andra i att försöka minska något av höjningsbehovet på års-
avgifterna framledes.   

Jag vill passa på att tacka vår lokalvårdare Rose-Marie Eriksson som slutade den 7/5. Hon börjar en ny 
tjänst och hela styrelsen önskar henne lycka till. Hon ersätts av Timmie som Ni kanske träffat tidigare då 
hon vikarierat för vår personal. Vi hälsar Timmie välkommen och hoppas hon kommer att trivas hos oss.   

Våren gör sin entré med stora steg och snart är det försommar och den 3 juni hoppas jag Ni sluter upp på 
gårdsfesten som vår eminenta fritidskommitté anordnar. De lägger ner ett jättejobb på den varje år förut-
om den jourverksamhet de bedriver veckovis när vi medlemmar hyr festlokalerna. Alla ska trivas här i Ko-
larhagen är styrelsens förhoppning. Visa gärna det med att komma på gårdsfesten.  

Bengt Johansson & styrelsen 

http://www.kolarhagen.se
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